
Can Picafort Unit (...) 

 

EXPOSA 

 

Que Can Picafort Unit sempre ha reivindicat que a Can Picafort era necessari tenir un PAC, 

degut a l’increment de població que ha tengut els darrers anys i a la vegada degut a l’augment 

de persones que es produeix sobre tot a la temporada d’estiu. 

 

Pel novembre de l’any 2007 es va obrir aquest Centre de Salut. Després es recolliren 2.700 

firmes on es sol·licitava un PAC. No es va aconseguir, el que sí es va aconseguir va ser 

incrementar la plantilla de metges i infermeres i altres serveis com oftalmologia que amb el 

temps ha deixat de prestar servei a Can Picafort. 

En vuit anys la població s’ha incrementat i els serveis que es poden donar no són suficients 

per la demanda que hi ha per part dels ciutadans. 

 

Ens han informat que a la temporada d’estiu unes 50 persones aproximadament visiten el 

servei d’urgències cada dia. A part de la gent que acudeix a les visites programades del matí, a 

on hi ha sempre llista d’espera d’un parell de dies, i lògicament un no sap mai quan no estirà 

bé de salut. També comentar que hi ha moments d’extrema urgència a on la proximitat de la 

localització del centre de salut és de vital importancia pel pacient. 

 

Per tant, tenint constància de la necessitat d’obtenir el servei 24h d’atenció als usuaris del 

Centre de Salut de Can Picafort, 

 

DEMANA: 

 

Que es sol·liciti al Govern de les Illes Balears i al mateix temps a la Conselleria de Salut 

l’apertura del Centre de Salut de Can Picafort les 21h tot l’any i que s’informi als plens de 

totes les actuacions realitzades. 

 


